
Styrelsemö te Stä mningsgä rdens IK 
2020:1 

Tid: 09 januari 2020 kl. 18:00 – 19:30, Plats:  Förråd Sjungande dalen 
 
Närvarande: Fredrik Degerman, Erika Tjernström, Monica Windling, Andreas Karlsson, 
Frank Larsgård, Emma Pärson, Johan Granstrand.  
 
Frånvarande: 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet. 

2. Närvarande 
Enl. ovan 

3. Val av justerare 
Ordförande är justerare för protokollet. 

4. Godkännande av dagordning 
 

5. Obligatoriska mötesfrågor 
a. Ekonomi – inget nytt 
b. Material; Materialavtalet går ut nu. Fredrik har bokat träff med Intersport.  
c. VFF – information - inget 
d. SISU – aktiviteter- inget 

 
6. Senaste mötesprotokoll? 

 
7. Mötesfrågor 

 
a. Förslag till nya stadgar – redogörelse av förändringar  

Johan har tagit bort en del i stadgarna som inte behövs. Tex vad 
styrelsemedlemmar ska göra (detta bör i sådana fall finnas i annat dok) Har 
också förenklat språket. Till årsmötet bör alla i styrelsen läst igenom och 
kommit med ev synpunkter. Bör också framgå i kallelsen till årsmötet att det 
görs ändringar i stadgarna.  
 
Obs…det krävs att man är medlem i föreningen och över 15 år om man ska 
ha rösträtt. Förslagsvis kan man göra ; Medlem/deltagavgift för familj med 
ett barn 200kr, deltagaravgift för barn 100kr. Precisera att det då blir en 
röst per familj. (Titta på Myckle/Medle, Emma och Frank). Fredrik kollar 
upp med sisu ang detta.  
 

b. Alimak – sköter vi det själva eller kommer kommunen bistå 
Kritning av Alimakplanen; vi ställer frågan kommunen, kan de klippa och 
krita den? Alt 2 krita den själva, så vill vi ha bokningsrätt på den. Monica 
kollat med kommunen.  
 

c. Hur ritar vi upp planerna – diskussion med Monikas förslag som utgångs -
punkt. Förslag; Alimakplan – en stor 7 manna plan. På sjungande IP, en liten 



7 manna plan och två små 5 manna planer. Alla är överens om att Förslag 2 
är bäst.  Monica skickar in förslag till kommunen.  
 

d. Samarbete Myckle/Medle; Emma går igenom samarbetsdokumentet. Ingen 
ändring av avgifter. Förslag på ändringar och tillägg framförd. Emma 
uppdaterar.  

 
8. Övriga frågor 

 
a, Lämplighetsprövning;  
utdrag ur belastningsregistret ska göras på alla ledare. Fredrik tittar på ett 
förslag för utskick. Förslagsvis får alla ledare ta med på ledarträffen. Hur ofta 
bör detta ske? Obs bör vara ett oöppnat kuvert för att vara giligt.  
 
b, Dokumentstruktur; Emma har tittat på detta, det går endast att göra 
mappar på laget.se. Hon har också pratat med Olof och fått tillgång till G drive 
där det finns dok. Har som förslag att vi kan använda den då vi ”jobbar” med 
dokument. Viktigt också att den uppdateras, vilka som är administratörer på 
den. G drive hittas på (googledrive) gå in med din mailadress. Alla dok ska 
sparas där innan de ev flyttas över till laget.se. Emma fortsätter jobbet.  
 
c, Årsplan; Emma har pratat med Olof och har börjat göra ett årshjul, lägger in 
alla aktiviteter (tex anmälan serier, årshjul, anmälan kommunserie, info nya 
lag, osv) 

 
9. Nästa möte 

Årsplan: jan/feb/mars/april/maj/juni/augusti/oktober/december 
 
 

10. Mötets avslutande 
 
Protokollförare   Justeras 
 
………………………………………….  ………………………………………………..
    


